

Issuing number : HR No. 17-023

No. of Pages: 1  
Incl. this one

28<sup>th</sup> February, 2017

To : [BMCIS] - All employees  
From : Laas Artur  
Subject : Issue new Regulations

Dear BMCIS employees,

Please, be informed, that the following Regulations have been issued:

HR:

01-01-08 – Personal Appraisal Operation Regulation, Rev 5;

01-02-05 – Welfare Policy Regulation, Rev 5;

GLA:

02-01-07 – Correspondence Receiving Regulation;

02-03-08 – Regulation on Working group of development, implementation, preparation for certification and maintenance of BMCIS, LLC Environmental management system;

02-03-09 – Regulation on planning of BMCIS, LLC Environmental Management System.

These rules are obligatory for all employees of BMCIS, who participate in the operations specified by present Regulations.

Please see attached Russian and English version of the Regulations.

Managers should inform employees who doesn't have e-mail.

Best regards,

Artur Laas

HR Section Chief, Bridgestone Tire Manufacturing C.I.S LLC

Уважаемые сотрудники БМСНГ,

Информируем Вас, что выпущены следующие Положения:

Отдел по работе с персоналом:

01-01-08 – Положение о процедуре оценки персонала, Рев 5;

01-02-05 – Положение о компенсациях и льготах, Рев 5;

Отдел по общим и юридическим вопросам:

02-01-07 – Положение об обращении с корреспонденцией;

02-03-08 – Положение о Рабочей группе по разработке, внедрению, подготовке к сертификации и поддержанию в рабочем состоянии Системы экологического менеджмента ООО БМСНГ;

02-03-09 – Положение по планированию Системы экологического менеджмента ООО «БМСНГ».

Настоящие правила являются обязательными для всех сотрудников, принимающих участие в операциях, предусмотренных в Положениях.

В приложении прикреплены русская и английская версия положений.

Руководителям проинформировать сотрудников, не имеющих электронную почту.

С уважением,

Лаас А.В.

Начальник отдела по работе с персоналом ООО «БМСНГ»